
tetra-chem.com/sc/3300-50

$75 drum deposit

For industrial and institutional use only.
This company assumes no responsibility or liability for personal injury or 
material destruction through improper handling or use of this product.

Please call our technical support line at 1-888-658-5515 for solutions to your industry.

Product identifier:

TCI 3300-50 H.D.
Process identifier:

All-season global long life engine coolant/
antifreeze 50/50 heat transfer fluid (−37°C)

TETRA-CHEM INDUSTRIES LTD.
TEL: (519) 485-4370

TOLL FREE: (888) 658-5515
FAX: (855) 762-4446

WEB SITE: tetra-chem.com
EMAIL: info@tetra-chem.com

271 INGERSOLL ST. S.
INGERSOLL, ONTARIO
CANADA  N5C 3J7

NET: 205 L
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DANGER
Harmful if swallowed. Harmful in contact with skin. Harmful if inhaled. Sus-
pected of damaging the unborn child. May cause damage to kidneys through 
prolonged or repeated exposure.
Precautions:
Obtain special instructions before use. Do not handle until all safety precautions have been read and under-
stood. Do not breathe mist or vapours. Avoid breathing mist,  vapours or spray. Wash exposed skin thoroughly 
after handling. Do not eat, drink, or smoke when using this product. Use only outdoors or in a well-ventilated 
area. Wear protective gloves and eye protection. IF SWALLOWED: Call Hospital emergency physician if you feel 
unwell. IF ON SKIN: Wash with plenty of water for 2 minutes. IF INHALED: Remove person to fresh air and keep 
comfortable for breathing. IF exposed or concerned: Get medical advice. Immediately call Hospital emergency 
physician if you feel unwell. Call Hospital emergency physician if you feel unwell. Get medical attention if you 
feel unwell. Specific treatment for ethylene glycol poisoning. Rinse mouth. Take off immediately all contaminat-
ed clothing and wash it before reuse. Store locked up. Dispose of contents in accordance with local/regional/
national/international regulation as specified in Section 13. Return containers to supplier.

See Safety Data Sheet — Voir la fiche de données de sécurité.

DANGER
Nocif en cas d’ingestion. Nocif par contact avec la peau. Nocif si inhalé. 
Susceptible de nuire au fœtus. Peut causer des dommages aux reins à la suite 
d’expositions répétées ou d’une exposition prolongée.
Conseils:
Obtenir des instructions spéciales avant utilisation. Ne pas manipuler avant d’avoir lu et compris toutes les 
précautions de sécurité. Ne pas respirer les brouillards ou les vapeurs. Éviter de respirer les brouillards, les 
vapeurs ou les aérosols. Laver soigneusement la peau exposée après manipulation. Ne pas manger, boire ou 
fumer lors de l’utilisation de ce produit. Utiliser seulement à l’extérieur ou dans un endroit bien ventilé. Porter 
des gants de protection et une protection oculaire. EN CAS D’INGESTION: Appeler l’urgentiste de l’hôpital 
en cas de malaise. EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU: laver abondamment à l’eau pendant 2 minutes. EN 
CAS D’INHALATION: Transporter la personne à l’air frais et garder son confort de respiration. SI exposé ou 
concerné: consulter un médecin. Appelez immédiatement l’urgentiste de l’hôpital si vous ne vous sentez pas 
bien. Appelez l’urgence de l’hôpital si vous ne vous sentez pas bien. Obtenez des soins médicaux si vous ne 
vous sentez pas bien. Traitement spécifique pour l’intoxication à l’éthylène glycol. Rincez la bouche. Enlever 
immédiatement tous les vêtements contaminés et les laver avant de les réutiliser. Magasin bloqué. Éliminer le 
contenu conformément à la réglementation locale / régionale / nationale / internationale, comme indiqué à la 
section 13. Retourner les conteneurs au fournisseur.

View Product Application/SDS:

To reorder: 
orders@tetra-chem.com


